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柬京都没谷区代々木5-14-12

一般财团法人 雹氮安全臻境研究所
掣品器言正部

5- 14-12. Yoyogi . Shibuya- Ku. Tokyo 
Japan Electrical Safety & Environment technology Laboratories (JET) 

Product Certification Oivision 

2018年 9月 13日付 It ""0、 ð-3 申)ðJJ. L飞仨元、古京 L 先下言己ω特定宦氮用品 l二

?古京 Lτl士、同封ω通合同等汪明害ω~ð宫t.) 2018年12月 4日付|二τ

交付 ð机、 2025年12月 3日东宅、有劲飞:Ñ.>毛二占去指知 b世 L 京寸 。
I her eby inform you that with respect to th~ appl ication of Sep 13.2018. for conformity assessment for the 
specified product her eunder. the certificate. as enclosed herewith . was issued on Oec 4.2018 and the ter m 
of va l idity of this cer tificate is f r om the date of its issue to Oec 3.2025. 

au 
-
-
-
-
口1 . 受付番号 : A 1 8 Y 0 5 6 0 

2jiFF喜ftp名 : ZEr地JPEryu-F
3 . 掣 口口口 (J) 型 VFF 

Model 

4 . ~jl 明害番号 J E T 7 5 1 3 - 1 20 1 1 - 1 001 
Statement Number 

5. 掣造工塌名 (Manufacturer )

也 ress 
所: ROOM 2. NO. 318 JINCHANG RD, JINXI TOWN, KUNSHAN, JIANGSU 

PROVINCE, CHINA 
氏名又以名称: SUZHOU ZHUANG SHAN CHUAN WIRE AND PLASTIC PRODUCTS CO. , 
Name LTD. 

6 . 型式 (Type)

t'二)~他稼， A程，同一银心槽造 ( 2 X O . 75rmO
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1 hereby certify that the product mentioned below compl ies with the technical requirements stipulated in Paragraph 1 of 
Article 8 of Electrical App l iances and Materials Safety Act (here under referred to as the Act) and the requi rements defined by 
the ord i nance of the M i n i stry of Econαny， Trade and Industry based on Paragraph 2 of Article 9 of the Act (1 imited to It町 2
of Paragraph 1 of Article 9 for Inspect ion of the Act) 

1 , 言正明害番号 : J E T 7 5 1 3 - 1 201 1 - 1 001 
Statement Number 

2 , 交付年月曰 : 2018年 1 2 月 4 日
Effective Date Oecelber ~ 2018 

3 . 有劲年月日 - 2025 年 1 2 月 3 日
申Date oif AVa l i d 者itv Oecelber 3 2025 

4 . 名 (Appl icant) 
住 所 ROOM 2. NO, 318 JINCHANG RD. JINXI TOWN. KUNSHAN. 
Address JIANGSU PROVINCE, CHINA 
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5 . 特定雹氮用品名· 专ω他ω 巨二)I_;::J - ~' 

6 ， 型式 ω 区分 : 另IJ低ωCð王 V
Type Classification See attached "Type Classificatiαt 

7 ，裂 造工塌名 (Manufacturer)
住所 ROOM 2. NO, 318 JINCHANG RD. JINXI TOWN. KUNSHAN. 
Mdr~s JIANGSU PROVINCE , CHINA 

氏名又 l主名称 : SUZHOU ZHUANG SHAN CHUAN WIRE AND PLASTIC PRODUCTS 
Name CO,. L TD, 

8 , 通用过跋规格 : 雹氮用品ω技俯上ω基率奎定的毛省舍ω解积
柳lied Standard for Testing Description of the technical requir田nents by the MET 1 Ord i nance 

别表第一 1 ( 1). ( 6 ) 及v: (9) 

Append i x 1 Sect i on 1. (1), (6) and (9) 

9 , 遁合性楼查ω方;法去 :￥(T阳e臼创创s仙ti川吨n吨g lIe阳e眈thodωd f阳or Co创时『

1门H试式E跋贫用ω特定雹氮用品!仨二吃古)Lυ、τl陆主、 雹氮用品ω技衔上ω基率去定的毛省舍ω
解积l二定的毛方法
With respect to testing for Category A products, the testlng method IS based on the technlcal requirements of the 

2) 当该特定雹氮用品l二保毛届出事棠者又以事案塌l二部 It毛横查在偏!二?υτl主、
雹氮用品安全法施行规则别表第四ω横查敌情ω棚l二揭 If毛横查敌情二cl二专机
专、机同表ω技街上ω基率ω栅l二揭If~己方法

ith respect to inspection faci 1 ítles reQulred for Category A products at the factory , Testíng lIethod described ín the col lJ!ll1 

of the technical reQulr田nents for each Inspectlon faclllties in the col 川111 of Inspectlon facllltles IS shown In the 邸pend lX 4 of 
Enforcement Regu I at ions of the Act 

1,/ 3 一一

J 



1 O. 注意事项
1)二ω遁合罔等~iE明害l主、提出~机仨甜酸用ω雹氮用品 l二阔 Lτ辞倔去行?仨
上宅、交付 Lt二毛ω -r: ~ L) 、罔一ω型式ω区分l二~毛雹氮用品l二-::>1"、τ雹氮用
品安全法第8条 1 填l二规定寸毛技俯基率遁合硅韶仍裴藉去履行 L光二 t 去示
寸毛。〉宅、 l主~ L) 京世品。

This Statement of Conformity Assessment. which is issued on the evaluation of the submitted test-use 
Electrical Appl iances and Materials. does not signify that the Obl igation to Comply with Requirements. 
which is prescribed at Paragraph 1 of Article 8 of the Act. is fulfi 1 led on Electrical Appl iances and 

2) 二 ω遁合同等汪明害!主、另IJ低l二百戴在机τ I"q己型式ω区分ω能因内及7J.区分
ω最Iìdj.合扣世!二-::>1"飞τωh有劲飞兰、寸。
This Statement of Conformity Assessment is val id only for Electrical Appl iances and Materials within 

the Type Classifications and their combination as stated in the attached "Type Classification气

一般财团法人 雹氮安至22最研究所
Japan E 1 ectr i叫句fety & Envi r咿nt 属协币的飞向时川民(J日)

理事是藤田 康失了 ~t' "'";fZ.\.切
President Yasuhisa Komoda -一'…，

束京都没谷区代々木5-14-12
(5-14-12. Yoyogi . Sh ibuya-ku. Tokyo. Japan) 

汪明害番号 :JET7513-12011-1001
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通合同等~iE明害别报
St at ement of Conf ormi ty Assessment 

型 式 ① 区 分
Type Cla ss ifi catio n 

要 素 区 分
Fac to r Classi fi cat ion 

艳锥体ω主材料 (2) 号ω他ω毛白

Insulation materials Others 

等体ωF重想 (1) A程ω毛的
Conductor type Type A 

银心ω槽造 (单，1) t:二)[;::]- t-:'ω塌合奎除< 0 ) (1)同一ω毛ω
Core structure (except single-core PVC cords) Same 

汪明害番号 : JET7513 - 12011 - 1001
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